
Referat FAU møte 7.januar 2020  

Tilstede: Leder Johnny Stewart-Pettersen, Marit Vik (1.kl.), Øistein Barmen- Johnsen 
(4.kl.), Nina Skibenes (6.kl), Hilde Fløisand-Hansen (7a), Jeanette Torsvik (7b).  

Forfall: representanter fra 2, 3. og 5. klasse 

 

1. Godkjenning av innkalling og referat  
 

2. Klasserunden, info om aktivitet som har vært frem til jul: 
 

1.klasse:  
-Kvelds med klassen i høst, ønsker å få til noe i løpet av våren. Vellykket 
arrangement.  
 
2. klasse: 
- pepperkakebaking, vellykket, stort oppmøte. 
 
3. klasse: 
- Har etablerte vennegrupper, fungerer bra. 
 
4. Klasse: Ikke hatt arrangement utenom fellesmøte for foreldre med Barnevakten 
 
5. klasse: 
Ikke tilstede i dag 
 
6. klasse: 
- felles frokost med klassen til jul. Vellykket arrangement med god stemning, 
anbefales for alle klassene. Quiz😊😊 
 
7. klasse: 
- lærerne tatt initiativ til overnatting med klassen på skolen. Felles kvelds, mange fine 
aktiviteter for alle – vellykket! 
 
 
 

     

3. Informasjon fra rektor 

Rektor er for tiden sykemeldt, Elisabeth Strandtun er konstituert rektor ut januar 2020. 



Info fra rektor: 

-skuledrift inn i ny kommune fortsetter inn i vårhalvåret uten store økonomiske eller 
organisatoriske endringer. 

-skulen har økt bemanning i 6. og 7.klasse. 

-skolen har fokus på trygghet ute med tilstedeværelse av flere voksne ute. Husk refleks til 
alle barna på skoleveien. 

- digitalisering: Toftøy skole ønsker også i det videre og være en foregangsskole på digital 
undervisning. Skulen vil ha fokus på kompetanseheving til de tilsette og delta på regionale og 
nasjonale samlinger som har fokus på skoleutvikling knyttet til digitalisering. 

-Toftøy skal fra våren 2020 på nytt inn i et samarbeid med høgskulen på Vestlandet om 
skaperverksted/teknologi og koding (sist gang i 2017/18). 

- Toftøy skule er foreslått som Øvingsskole for Høgskulen på Vestlandet. 

- På tvers av trinnene har skolen igangsatt Class Dojo. Class Dojo er en form for  
belønningssystem der de bruker PC`en som verktøy for å dele ut «pluss og minus» til 
elevene. Elvene har selv vært med å lage forslag om hva som gir plusspoeng og hva som gir 
minuspoeng. Skolen vil fortsatt prøve ut Class Dojo som et mulig redskap i å fremme godt 
klassemiljø og jobbe med sosiale aspekter.  

4. Gapahuk  
- gapahuk er litt forsinket,  men bygging er startet på Sotra videregåande skule, avd. 
Sund. 
- gapahugen vil bli blir bygget i tre moduler for så å bli fraktet til Toftøy skule. 
Elevene fra Sund monterer gapahuken 
-  for at elevene skal få et eierforhold til gapahuken er det ønskelig at noen elever 
deltar i noen oppgaver, f.eks, bære singel, lage benker, bålplass etc. 

 

5. Eventuelt 
- Stort sett gode tilbakemeldinger på felles juleavslutning ute. Til tross for dårlig 

vær var det bra oppmøte! 
- 17.mai komiteen har oppstart mandag neste uke. 7.klasse vil etter hvert komme 

med informasjon til klassene som skal bidra til 17.mai. 
- Tilbakemelding fra FAU til skolens ledelse om at foreldregruppen generelt ønsker 

en åpen og kontinuerlig dialog med skolen om ting som berører elevene. Et 
eksempel er implementering av Class Dojo på tvers av klassene. FAU tenker at 
det ville vært klokt og hensiktsmessig å gi ut informasjon f.eks på et Fau møte og 
skriftlig informasjon ut til foreldregruppen. 



 

Referent Hilde Fløisand-Hansen 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


